
 

 

REFERAT TIL RÅDSMØTE 1 I RYFYLKERÅDET 
 
Tidspunkt: 09:00 -13:00, onsdag 08. februar 2023.   
  
Stad: Smaken av Ryfylke, Vågavegen 44, 4130 Hjelmeland 
 
 
Deltakarar:  
Varaordførar Hjelmeland: Harald Ommundsen  
Rådmann Hjelmeland: Wictor Juul  
Ordførar Sauda: Asbjørn Birkeland 
Konst. kommunedirektør Sauda: Eirik Daniel Fatnes  
Ordførar Suldal: Gerd Helen Bø 
Kommunedirektør Suldal: Karin Dokken Austvik  
Fung. ordførar Strand: Bjørn Aril Veland 
Konst. kommunedirektør Strand: Mette Barkved Hansen 
Ordførar Sandnes: Stanley Wirak 
Kommunedirektør Sandnes: Bodil Sivertsen 
 
Styreleiar Ryfylke IKS: Kristoffer Amdal  
Fung. dagleg leiar Ryfylke IKS: Reidun Sandvik 
 
Forfall:  
Ordførar Hjelmeland: Anita Husøy Riskedal 
 
I tillegg møtte desse: 
Dagleg leiar Ryfylke IKS: Øyvind R. Lundbakk (digitalt) 
Torfinn Opheim 
Einar Schibevaag 
Nina Fjellskaalsnes 
 
 

 

Sak 01/2023: Godkjenning av innkalling, saksliste, referat frå møtet 16.12.22 og meldingar 

 

Vedtak: 
 
Rådet godkjenner innkalling, saksliste, referat frå møtet 16.12.22 og meldingar. 
 
 
 
Sak 02/23: Utvikling av Ryfylke-regionen – tilrådingar frå Ungdomsutvalet  
 

Vedtak: 

 
Administrasjonen følgjer opp rapporten til neste møte. Innstillinga blir sendt ut på høyring til 
aktuelle instansar og rådet oppmodar kommunane til å invitera ungdomsutvalet til 
kommunestyret for å informere om innstillinga si.  



 

 
 
 
 
 
 
 
Sak 03/23: Desentralisering av fylkeskommunale oppgåver 
 

Vedtak: 

 

Rådet tar saksframlegget til vitande. 

 

 
 
Sak 04/23: Sommarjobben.no – informasjonsarbeid i Ryfylke 
 

Vedtak: 
 

1. Ryfylke.no må styrkjast på innhald og offentleg informasjon frå selskapet må bli 
tilgjengeleg.  

2. Andre interkommunale selskap bør inviterast med i prosessen med sikte på å ha ein 
portal for regionale tiltak som har som eit av sine mål å spreie offentleg informasjon.    

3. Etablering av ein plattform for unge og for arbeidslivet som formidlar sommarjobbar vil 
Ryfylke IKS arbeide vidare med. 

 
 
 

Sak 05/23: Besøk frå regjeringa - program 
 

Vedtak: 
 
Ryfylkerådet sluttar seg til saksframlegget, og rådsordførar er med vidare i detaljering av 
programarbeidet.   
 
 
 
Sak 06/23: Fjellnettverket – medlemskap 
 
Vedtak: 
 
Rådet tar saksframlegget til vitande. 
 
 
 
Sak 07/23: MOR-konferansen 2023 
 

Vedtak: 



 

 
Ryfylkerådet inviterer Rogaland fylkeskommune og i Næringsforeningen i Stavangerregionen 
(ressursgruppa for Ryfylke) med som samarbeidspart i avviklinga av MOR-konferansen 2023. 
 
Rådet søkjer Ryfylkefondet om 400 000 kroner til finansiering av konferansen.   

 
 
 
Sak 08/23: Studie-/utdanningssenter 
 

Vedtak: 

1. Ryfylkerådet meiner arbeidsgruppa som skal jobba med etableringa av eit 
desentralisert utdanningssenter i Ryfylke bør ta utgangspunkt relevante 
stortingsmeldingar og nasjonale føringar, og utarbeida ei sak/ ein rapport som gir svar 
på:  

- Korleis kan ein best møta kompetanseutfordringane til regionalt næringsliv og 
kommunal sektor i Ryfylke. 

- Korleis ein best kan nytta seg av dei regionale kompetansesentera (dei vidaregåande 
skulane i regionen) i etableringa av eit desentralisert utdanningssenter i Ryfylke. 

- Korleis ein berekraftig og føreseieleg finansieringsmodell kan sjå ut 

- Korleis ein best kan byggjar robuste og fleksible fagmiljø  

- Korleis ein best kan samarbeida med universitets- og høgskulesektoren 

- Utgreie organisasjonsform 

2. Ryfylkerådet meiner prosessen for det vidare arbeidet med etableringa av eit 
desentralisert utdanningssenter bør vera opp til arbeids- og referansegruppa sett ned 
av Fylkeskommunen.    

  

3.   

a) Ryfylkerådet meiner arbeidsgruppa bør bestå av representantar for fylkeskommunen, 
dei to vidaregåande skulane i regionen, 2 representantar frå næringslivet (Kåre Bjarte 
Bjelland og Roald Tvedt er forslag), 2 representantar frå kommunane og ein 
representant frå Ryfylke IKS 
 

b) Referansegruppa bør bestå av Ryfylkerådet inkl. dagleg leiar i Ryfylke IKS, NAV, 
repsentantar for UH sektoren, samt arbeidstakar og arbeidsgjevarorganisasjonar.  

 

Sak 09/23: Økonomiplan 2023- 2026 og budsjett 2023  
 



 

 
Vedtak: 
Rådet godkjenner økonomiplan 2023- 226 og budsjett 2023. 
 
 
 
Sak 10/23:  Eventuelt  
 
 
Orienteringar frå: 
 Kristian Landro – om Folkeheisen i Sauda 
 Kristian Valen – om regionalplan for kulturmiljø 
 Ketil Barkved – om mineralseminar 
 Bjørn Aril Veland – om møte vedr. takstar Ryfast 
 

Vedtak: 

Rådet tar orienteringssakene til vitande. 

 

 

 

 


